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Protokół Nr 11 /19 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej,  

Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego i Komisji Społecznej  

 z dnia 19 grudnia 2019r. 

W posiedzeniu udział wzięło 14 członków poszczególnych komisji (Lista obecności w załączeniu – 

nieobecny S. Stepaniuk),  Wójt Gminy – J. Gołubowski, Skarbnik Gminy – A. Olesińska, Ł. Zasim – 

Zastępca Wójta Gminy Narewka, J. Chomczuk – Sekretarz Gminy. Na Przewodniczącego posiedzenia 

jednogłośnie (14 głosów „za”) wybrano P. Nieścieruka. Przewodniczący posiedzenia P. Nieścieruk 

powitał obecnych i przedstawił następujący porządek obrad (14 głosów „za”):  

1. Rozpatrzenie wniosku ANDREX Logistics Sp. z o.o. Andrzej Konończuk w sprawie 

sprzedaży prawa użytkowania wieczystego terminala przeładunkowego „Chryzanów” 

w gminie Narewka. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał na XV sesję Rady Gminy. 

3. Wolne wnioski. 

 

W związku  z przybyciem na posiedzenie Komisji p. K. Poskrobko – koordynatora projektu „Senior +”, 

oraz innymi obowiązkami Wójta gminy, Przewodniczący posiedzenia zaproponował zamianę realizacji 

punktów posiedzenia  w taki sposób, aby jako punkt pierwszy zrealizować punkt Wolne wnioski, na 

co radni wyrazili zgodę.   

 Do punktu 3-go. Wolne wnioski. 

K. Poskrobko – koordynator projektu „Senior +” zabierając głos wyjaśniła, że prowadziła projekt 

„Równać szanse”, a nie projekt „Senior +”. W tym miejscu uczestnicy posiedzenia otworzyli dyskusję 

w temacie funkcjonowania projektu „Senior +”, kontynuacji w 2020 roku, zasadności pobierania opłat 

za wyjazdy, dysponowania środkami w ramach projektu.  

W wolnych wnioskach głos zabierali: 

K. Szwarc zgłosiła wniosek w sprawie ustawienia barierek obok zalewu w Narewce. Wójt wyjaśnił, że 

wniosek jest w trakcie realizacji.  



I. Maksymiuk zgłosiła wniosek w sprawie budowy oświetlenia na klatce schodowej w budynku posesji 

nr 73/1, wyjaśniła, że mieszkańcy będą partycypować w kosztach budowy. Wójt wyjaśnił, że wniosek 

zostanie rozpatrzony. 

Zdanowski A. zgłosił do wyjaśnienia linię światłowodu, która została wkopana do jezdni przy bramie 

wjazdowej do posesji na ul. Tarnopolskiej. Wójt wyjaśnił, że wniosek zostanie przekazany do 

rozpatrzenia. 

Radni zgłaszali awarie w funkcjonowaniu oświetlenia na terenie gminy. M. Łuksza zaapelowała o 

włączenie oświetlenia całonocnego w okresie świątecznym. Wójt zabierając głos wyjaśnił, że w całej 

gminie występują kłopoty z funkcjonowaniem oświetlenia, usterki zgłaszane są na bieżąco, a od 

nowego roku wyłoniona zostanie nowa firma zajmująca się konserwacją oświetlenia. 

W. Bondaruk wystąpiła z zapytaniem związanym z utworzeniem Niepublicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Narewce. W tym miejscu radni podjęli dyskusje o zasadności realizacji takiego wniosku 

i przy 1 głosie „wstrzymującym się” upoważnili Wójta do podjęcia działań zmierzających do 

utworzenia NZOZ w Narewce.  

Sadowski S. zgłosił wniosek w sprawie budowy oświetlenia w Tarnopolu (Kruhlik). Wójt wyjaśnił, że 

wniosek zostanie przekazany do rozpatrzenia w miarę posiadanych środków. 

Charkiewicz A. zgłosił wniosek w sprawie żwirowania drogi od świetlicy do Cieremek, Cieremki – 

Nowiny. Wójt wyjaśnił, że wniosek zostanie przekazany do realizacji. 

Następnie Charkiewicz A. otworzył dyskusję w temacie uruchomienia połączenia PKS do Białegostoku 

z Hajnówki przez Eliaszuki i w drogę powrotną. 

P. Nieścieruk zgłosił wniosek w sprawie zabezpieczenia środków w budżecie gminy na 2020 r. na 

modernizację drogi od Mostu do Podlewkowia na odcinku ok. 140-150 m.  Wójt wyjaśnił, że wniosek 

zostanie przekazany do rozpatrzenia w miarę posiadanych środków. 

Zgłoszono także ujęcie utwardzenia drogi Lewkowo Stare – Suszcza w budżecie na 2020 rok. Wójt 

wyjaśnił, że wniosek zostanie przekazany do rozpatrzenia w miarę posiadanych środków. 

Następnie Komisja poruszała tematy planowanych inwestycji tj. przebudowy drogi Lewkowo Nowe – 

cmentarz, droga do AIDY, a także podjęto dyskusję w sprawie nawierzchni drogi Siemianówka – 

Leśna. 



Do punktu 1-go.  Rozpatrzenie wniosku ANDREX Logistics Sp. z o.o. Andrzej Konończuk w sprawie 

sprzedaży prawa użytkowania wieczystego terminala przeładunkowego „Chryzanów” w gminie 

Narewka. 

Członkowie Komisji ponownie podejmowali temat rozpatrzenia wniosku w sprawie sprzedaży 

prawa użytkowania wieczystego terminala przeładunkowego „Chryzanów” w gminie Narewka. Radni 

ponownie analizowali przedmiot sprzedaży, zauważyli, że dzierżawca wniósł o sprzedaż terminalu 

Chryzanów bez terminalu Wiącków. Radni ponownie wnikliwie rozpatrzyli złożony wniosek. 

Następnie w posiedzeniu udział wzięli przedstawiciele firmy Andrex w osobach  Andrzeja Konończuka 

i  Łukasza Konończuka, a także mieszkaniec gminy Narewka Maciej Jaworski – zam. Gruszki.  

Zainteresowani przedstawili swoje postulaty i sytuację gospodarczo – ekonomiczną punktu 

przeładunkowego Chryzanów.  Radni zajęli stanowisko o pozostawieniu tematu do rozważenia w 

późniejszym terminie, po wykonaniu szczegółowej analizy zarówno ze strony finansowej ewentualnej 

sprzedaży, a także wszelkich innych prawnych aspektów takiego przedsięwzięcia.    

Do punktu 2-go. Projekty uchwał na XV sesję Rady Gminy. 

Członkowie Komisji zapoznali się, omówili i pozytywnie zaopiniowali (nie wnosząc uwag) n/w projekty 

uchwał wniesione pod obrady sesji w dniu 30 grudnia 2019r. (14 głosów „za”) dotyczące: 

- uchwalenia budżetu Gminy Narewka na rok 2020; 

- uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2030; 

Skarbnik Gminy – A. Olesińska przedstawiła projekty uchwał w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Narewka na rok 2020 oraz uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2030. 

Szczegółowo przedstawiła plan dochodów i wydatków na 2020 rok w podziale na poszczególne 

działy, a także załącznik inwestycji planowanych na 2020 rok. Wyjaśniła, że dochody na 2020 rok 

zaplanowane zostały w wysokości 21 479 454,72 zł oraz wydatki w kwocie 22 149 448,22 zł. 

Jednocześnie poinformowała o otrzymaniu pozytywnych opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

dotyczących przedmiotowych projektów uchwał. (W załączeniu) 

- zmiany statutu Ośrodka Edukacji Ekologicznej w Siemianówce; 

Sekretarz Gminy– J. Chomczuk przedstawił i szczegółowo omówił projekty uchwał będące 

przedmiotem obrad XV sesji. W toku dyskusji nad projektem uchwały w sprawie zmiany statutu 

Ośrodka Edukacji Ekologicznej w Siemianówce radni stwierdzili, że OEE jest jednostką realizująca 

zadania edukacyjne, w związku z tym należałoby zatrudnić osobę zajmującą się edukacją w Ośrodku. 

Następnie zaproponowano uszczegółowienie zapisów uchwały, jednocześnie radni zauważyli, ze 



obecne świadczone usługi cateringowe są doraźnym wyjściem zmierzającym do poprawy sytuacji 

finansowej Ośrodka. Następnie Komisja przy 14 głosach „za” i 1 „wstrzymującym się” pozytywnie 

zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

- w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie; 

- w sprawie  regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez 

Gminę Narewka; 

Sekretarz Gminy– J. Chomczuk przedstawił i szczegółowo omówił projekty uchwał będące 

przedmiotem obrad XV sesji. Komisja dyskusji nie podejmowała i jednogłośnie (14 „za”) zaopiniowała 

przedstawione projekty uchwał.  

- Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

 i Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Narewka na 2020 rok; 

- uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy Narewka na 2020 r. 

-  zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Gminy Narewka. 

 Inspektor – B. Niewiadomska-Golonko przedstawiła i szczegółowo omówiła projekty uchwał 

będące przedmiotem obrad XV sesji. W dyskusji głos zabrał Charkiewicz A., który zaproponował 

rozszerzenie planu pracy Komisji Rolnictwa… o punkty dotyczące analizy zgłoszonych wniosków na 

zebraniach wiejskich i sposobu ich realizacji. Radni ustalili, że zmieniony plan pracy rady 

przedstawiony zostanie  do powzięcia na najbliższej sesji. Następnie członkowie Komisji jednogłośnie 

(14 głosów „za”)  pozytywnie zaopiniowali przedstawione projekty uchwał.  

Dalszych wniosków i innych spraw różnych nie podejmowano w związku z tym posiedzenie komisji 

zakończono. 

Protokolant: 

Barbara Niewiadomska-Golonko 

          Przewodniczący posiedzenia          

         Paweł Nieścieruk 

 

 


